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LOK Izpildkomitejas sēdes 
PROTOKOLS 

Rīgā, 
  
2024. gada 31. janvārī Nr. 2 
pulksten 15.00  
Rimi Olimpiskā centra sanāksmju zālē (2.stāvā)  
Grostonas ielā 6B, Rīgā  

 

Piedalās:  Pēteris Apinis 
 Raimonds Bergmanis 
 Ansis Dāle 
 Einars Fogelis 
 Juris Grants 
 Edvīns Krūms 
 Lelde Laure 
 Raimonds Lazdiņš 
 Jānis Liepiņš 
 Toms Markss 
 Romāns Mežeckis 

 Aivars Platonovs 
 Roberts Pļāvējs 
 Edgars Pukinsks 
 Gunta Vaičule 
 Klāvs Vasks 
 Raimonds Vējonis 
 Kārlis Vents 
 Ansis Zeltiņš 
 Artis Zentelis 
 Kārlis Lejnieks 
 Jānis Buks 

Piezīmes: Izpildkomitejas locekļi un pieaicinātie sēdē piedalās klātienē un attālināti. 

Pieaicinātie: Aija Buša, Ivars Pauska, Lilita Mitrofanova, Kristiāna Klestrova, Zintis 
Ekmanis, Agita Ābele, Andris Feldmanis, Andris Lupiks, Dmitrijs 
Miļkevičs, Diāna Zaļupe 

Sēdes vadītājs: Jānis Buks 

Protokolē: Raitis Keselis 

Darba kārtība 

N.p.k. Darba kārtības jautājums Ziņotājs Nepieciešamā 
rīcība 

1. Par interešu konfliktiem. J.Buks Zināšanai 

2. 

Par Latvijas labāko sportistu finansiālā atbalsta 
kārtību un finansējuma pieejamību 2024. gadā, 
gatavojoties dalībai XXXIII Olimpiādes spēlēs 
Parīzē un piedaloties Olimpiskās kvalifikācijas 
sacensībās. 

J.Buks Lēmums 

3. Dažādi.   

 
1. Izteicās: Jānis Buks. 
 Sēdē klātesošajām personām Latvijas Olimpiskās komitejas (LOK) Interešu konfliktu 
vadlīnijās noteiktajā kārtībā bez papildus atgādinājuma pašām jādeklarē interešu konflikti, ja 
tādi sēdes gaitā tiek konstatēti. 

Par  Pret  Atturas 



 

Lapaspuse Nr.2 no 3 

19  0  0 
 
2. Izteicās: Jānis Buks, Raimonds Lazdiņš, Roberts Pļāvējs, Jānis Liepiņš, Pēteris Apinis, 
Raimonds Bergmanis, Romāns Mežeckis, Agita Ābele, Klāvs Vasks, Kārlis Lejnieks, Ansis 
Dāle, Diāna Zaļupe, Einars Fogelis, Raimonds Vējonis, Aija Buša, Raimonds Lazdiņš, Ansis 
Dāle, Gunta Vaičule, Einars Fogelis, Toms Markss, Roberts Pļāvējs, Kārlis Lejnieks, Pēteris 
Apinis. 
 Latvijas Olimpiskās komitejas (LOK) Prezidents Jānis Buks informē LOK 
Izpildkomitejas (IK) locekļus par situāciju, kāda tā izveidojusies attiecībā uz Latvijas labāko 
sportistu finansiālā atbalsta kārtību un finansējuma pieejamību 2024. gadā. 

LOK IK loceklis Raimonds Lazdiņš norāda uz vairākiem aktuālajā situācijā 
identificējamiem paaugstināta riska elementiem, tai skaitā attiecībā uz finansējuma pieejamību 
sporta veidu federāciju pamatdarbības nodrošināšanai 2024. gadā, 2023. gada finansējuma 
atlikuma leģitīmu izmantošanu, kā arī faktisku sadarbības līgumu un, līdz ar to, arī 
finansējuma pieejamību iepriekš solītajā termiņā. 

LOK IK loceklis Roberts Pļāvējs rosina veicināt sporta sabiedrības saliedētību un 
pieprasīt Latvijas Republikas Izglītības un zinātnes ministrijas (IZM) oficiālu skaidrojumu 
attiecībā uz situācijas risinājumu un tā īstenošanai noteiktajiem termiņiem. 

LOK IK loceklis Jānis Liepiņš aktualizē jautājumu par ciešāku komunikāciju ar IZM. 
LOK IK loceklis Pēteris Apinis informē par veikto diskusiju ar Latvijas Republikas 

Saeimas Izglītības kultūras un zinātnes komisijas Sporta apakškomisijas (Sporta 
apakškomisijas) priekšsēdētāju Dāvi Mārtiņu Daugavieti. 

LOK IK loceklis Raimonds Bergmanis skaidro klātesošajiem Sporta apakškomisijas 
darba būtību. 

LOK IK loceklis Romāns Mežeckis norāda uz nepieciešamību, veicot jebkādas 
darbības, saglabāt arī turpmāku dialoga un konstruktīvas diskusijas iespēju. 

LOK Revīzijas komisijas locekle Agita Ābele pauž šaubas par Latvijas Nacionālās 
Sporta padomes sēdei sagatavojamo materiālu informatīvo piepildījumu. 

LOK IK loceklis Klāvs Vasks lūdz skaidrot, kāda informācija par paredzamajiem 
pieejamajiem valsts budžeta līdzekļiem jau šobrīd ir zināma. LOK Ģenerālsekretārs Kārlis 
Lejnieks sniedz nepieciešamos skaidrojumus. 

LOK IK loceklis Ansis Dāle norāda uz situācijas aktualitāti tieši XXXIII Olimpiādes 
spēļu aspektā. 

Latvijas Sporta Izglītības iestāžu direktoru padomes Valdes priekšsēdētāja Diāna 
Zaļupe ziņo par veiktajām konsultācijām ar Ministru prezidentes biroju un Latvijas 
Republikas Finanšu ministriju. 

LOK Viceprezidents Einars Fogelis vērš uzmanību uz vairākiem, ar finansējuma 
pieejamību un tā izlietojumu saistītiem, problēmjautājumiem, kā arī atbalsta viedokli par 
konstruktīva dialoga nepieciešamību.  

R.Mežeckis akcentē vienota viedokļa un tā konsekventas paušanas nozīmīgumu 
cieņpilnas attieksmes nodrošināšanā. 

P.Apinis pauž pārliecību, ka šīs IK sēdes noslēgumā LOK pozīcijai jābūt spēcīgākai, kā 
pirms tās. Nepieciešama vēstule Valsts prezidentam un Ministru prezidentei, skaidrojot 
situāciju un lūdzot tikšanos. 

LOK IK locekļi diskutē par vēstules saturu, kā arī sagatavošanas un nosūtīšanas 
kārtību. 
NOLEMJ: 
2.1. Pieņemt zināšanai Latvijas Olimpiskās komitejas (LOK) Prezidenta Jāņa Buka sniegto 
informāciju par izveidojušos situāciju attiecībā Latvijas labāko sportistu finansiālā atbalsta 
kārtību un finansējuma pieejamību 2024. gadā, gatavojoties dalībai XXXIII Olimpiādes 
spēlēs Parīzē un piedaloties Olimpiskās kvalifikācijas sacensībās. 
2.2. Uzdot LOK Valdei sagatavot vēstuli Latvijas Valsts prezidentam un Latvijas 
Republikas Ministru prezidentei, izklāstot situāciju un lūdzot iespējami drīzu tikšanos 
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3. Izteicās: Jānis Buks, Diāna Zaļupe, Kārlis Lejnieks. 
 Latvijas Olimpiskās komitejas (LOK) Prezidents Jānis Buks dod vārdu Latvijas Sporta 
Izglītības iestāžu direktoru padomes Valdes priekšsēdētājai Diānai Zaļupei, kas ziņo par 
situāciju attiecībā uz Latvijas Jaunatnes Olimpiādes sarīkošanu 2024. gadā – 
nepieciešamajiem, jau tuvākajā laikā veicamajiem sagatavošanas darbiem un finanšu 
plānošanu. 

LOK Ģenerālsekretārs Kārlis Lejnieks sniedz šobrīd LOK rīcībā esošo informāciju par 
situācijas virzību, tās iespējamo tālāko attīstību un atslēgas punktiem, kas noteiks pasākuma 
īstenošanai pieejamo resursu apjomus. 

Citu jautājumu, priekšlikumu vai piezīmju jautājuma izskatīšanas gaitā LOK IK sēdes 
ietvaros nav. 
NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai Latvijas Sporta Izglītības iestāžu direktoru padomes Valdes priekšsēdētājas 
Diānas Zaļupes un Latvijas Olimpiskās komitejas (LOK) Ģenerālsekretāra Kārļa Lejnieka 
sniegto informāciju par Latvijas Jaunatnes Olimpiādes sarīkošanu 2024. gadā. 

Par  Pret  Atturas 
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Sēdes vadītājs Jānis Buks 
 
 

 

Protokolēja Raitis Keselis 
 


